
PROTOKOL Nr XLII2014 

z Obrad XLI Sesji Rady Gminy Kotun 

odbytych w dniu 27 pazdziernika 2014r 


Sesja odbyla siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu. 

Obrady rozpoczyly siy 0 godz. 13 00 a zakollczyly siy 0 godz. 1450. 


Ustawowa liczba radnych - 15 
W obradach uczestniczylo - 13 radnych, to jest 87% og6lnego skladu rady Ilista 
obecnosci w zal,!czeniu do protokolu/. 

Porzqdek obrad: 
1. Otwarcie Obrad XLI Sesj i Rady Gminy. 
2. Wnioski do porz'!dku obrad. 
3. Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci miydzy sesjami. 
4. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy na 2014 rok. 
5. Podjycie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 


Kotull na lata 2014-2026. 

6. Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia do realizacji zadania powiatu z zakresu 

zimowego utrzymania dr6g powiatowych na terenie Gminy Kotull. 
7. Podjycie uchwaly w sprawie wyrazenia opinii w sprawie pozbawienia lasu 

charakteru ochronnego. 
8. Podjycie uchwaly w sprawie ustalenia zasad udzielania sp61kom wodnym dotacji 

celowej, trybu postypowania w sprawie udzielania dotacji oraz sposobu jej 
rozliczenia. 

9. Podjycie uchwaly w sprawie nabycia przez Gminy Kotull prawa uzytkowania 
wieczystego nieruchomosci od PKP S.A. Oddzial Gospodarowania 

Nieruchomosciami w Warszawie. 


10. Podjycie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly w sprawie przyjycia prawa 

wlasnosci nieruchomosci na rzecz Gminy Kotull. 


11. Podjycie uchwaly w sprawie sprzedazy prawa wlasnosci czysci nieruchomosci 

stanowi,!cej mienie komunalne Gminy Kotull. 


12. Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia srodk6w z Funduszu Sp6jnosci 
z Priorytetu IX - Infrastruktura energetyczna przyjazna srodowisku i efektywnosc 
energetyczna w ramach Dzialania 9.3 - Termomodemizacja obiekt6w 
uzytecznosci publicznej - plany gospodarki niskoemisyjnej (PGN) (Konkurs nr 
2/PO liSI 9.3 12013). 

13. Informacja Przewodnicz,!cego Rady. 
14. Dyskusja i wolne wnioski. 
15. Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji. 
16. Zamkniycie Obrad XLI Sesji Rady Gminy. 



Ad pkt. 1 
Przewodnicz,!ca Rady Anita Drabarek otworzyla Obrady XLI Sesji Rady Gminy 
Kotun. Stwierdzila quorum. Nastypnie przywitala przybylych na Obrady: Radnego 
Rady Powiatu Siedleckiego Jana Kucia, W6jta Slawomira Adamiaka, Skarbnika 
Gminy Barbary Jonsk,!,p.o. Kierownika Referatu Rozwoju Gminy Urzydu Gminy 
w Kotuniu Daniela Polkowskiego, soltys6w i radnych. 

Ad pkt. 2 
W6jt Gminy Slawomir Adamiak poprosil 0 zdjycie z porz'!dku obrad projektu 
uchwaly w sprawie nabycia prawa wlasnosci nieruchomosci na rzecz Gminy Kotun 
stanowi,!cy w projekcie porz'!dku obrad pkt. 12. 

Wiycej uwag nie wniesiono. 
Przewodnicz,!ca Rady zarz,!dzila glosowanie nad wnioskiem W 6jta. Wniosek zostal 
przyjyty jednoglosnie (za-13) w glosowaniujawnym. Przewodnicz,!ca Rady 
wyjasnila, ze dotychczasowy pkt 13 bydzie omawiany jako punkt 12, a pozostale 
punktu porz'!dku obrad przesun'! siy odpowiednio 0 jedno miejsce do g6ry. 

Ad pkt 3 
W6jt Slawomir Adamiak wyjasnil, ze chcialby w tym miejscu przekazac radnym 
sprawozdanie z dzialalnosci za okres calej kadencji a nie tylko za ostatni czas. Jest to 
jedna z ostatnich sesji, dlatego juz dzisiaj chcialby przedstawic najwazniejsze sprawy, 
kt6re zostaly zalatwione w trakcie tej kadencji. 

1. 	 Zakonczono budowy kanalizacji sanitarnej w miejscowosciach J6zefin, 

Wilczonek i Polaki. 


• 	 Radny Artur Skwierczynski zapytal, czy oby na pewno budowa ta 
zostala zakonczona, bo zglosila siy do niego jedna osoba, kt6ra do tej 
pory nie rna wykonanej kanalizacji. 

• 	 p.o. Kierownika Referatu Rozwoju Gminy w Urzydzie Gminy w 
Kotuniu odpowiedzial, ze nic nie wie 0 takim przypadku. Owszem byly 
przypadki wykreslenia z projektu budowy, bo brak bylo zgody na 
wejscie firmy na dzialky, ale nic nie wie, ze jest ktos, kto rna podpisana 
z nami umowy na wykonanie kanalizacji i umowa ta nie zostala 
zrealizowana. S'! owszem przyl'!cza dodatkowe, ale one nie maja nic 
wsp6lnego z calym projektem budowy kanalizacji. 

2. 	 Przebudowano stacjy uzdatniania wody w Kotuniu na kwoty 2.718.241 zl. 
3. 	 Utwardzono plac na parking za budynkiem Urzydu Gminy w Kotuniu - 13.000 

zl 
4. 	 Wykonano budowe III etapu budowy Gimnazjum w Kotuniu na kwoty 

4.300.000 zl. 
5. 	 Wybudowano boisko przy Szkole Podstawowej w Kotuniu - kwota 211.276 zl. 
6. 	 Wybudowano siec wodoci,!gow,! na ulicy Nadrzecznej za kwoty 75.362 zl. 
7. 	 Wykonano modernizacjy trzech swietlic w: Nowej D,!br6wce, Sosnowem 

i Kotuniu. 
8. 	 Wyremontowano swietlicy wiejsk,! w Zeliszewie Podkoscielnym oraz 



pomieszczenia osrodka zdrowia i gabinetu stomatologicznego. 
9. 	 Wybudowano mini rampy na placu w Kotuniu. 

Jesli natomiast chodzi 0 sprawy biez'!ce, to nalezy powiedziec 0 tym, ze: 
1. 	 Odbyla siy rozprawa z wykonawca kanalizacji sanitarnej, w kt6rej 

zaproponowano zawarcie ugody. Wykonawca nie zgodzil siy na ugody. Byla to 
pr6ba wyplaty odszkodowania w wysokosci 50% og6lnych koszt6w. 
Zgodnie z sugesti,! prawnika odbyla siy sprawa ugodowa, bo jest to sprawa, 
kt6ra nie poci,!ga za sob,! drogich oplat s,!dowych. W tej chwili zlozenie 
wniosku 0 odszkodowanie bydzie kosztowalo Gminy wplacenie do s,!du kwoty 
5% wartosci odszkodowania. Powoduje to zabezpieczenie w budzecie Gminy 
kwoty 50.000 zl. Prawnik proponuje, abysmy najpierw wyst,!pili 
o odszkodowanie w kwocie 1.000.000 zl, czyli 0 50% calej kwoty. 
Jesli wygramy te pieni,!dze bydzie otwarta droga do domagania siy pozostalej 
kwoty. 

• 	 Radny Artur Skwierczynski zapytal, dlaczego wydajemy pieni,!dze na obcego 
prawnika, skoro w Urzydzie zatrudniony jest prawnik. Sprawy ci,!gn,! siy juz 
od ladnych kilku miesiycy, a my nadal jestesmy w punkcie wyjscia. 
Jesli jestesmy pewni swojego, to czemu nie wystypujemy 0 cal,! kwoty, tylko 
o 50%. A co jak s,!d uzna, ze wiycej pieniydzy nam siy juz nie nalezy, bo 
wystypowalismy tylko 0 1.000.000 zl. 

• 	 W6jt wyjasnil, ze jest to spowodowane sugesti,! doswiadczonego prawnika 
w sprawach gospodarczych, ale jesli Panstwo Radni zadecyduj,! 0 wyst,!pieniu 
od razu 0 cal,! kwoty, to trzeba bydzie zabezpieczyc znacznie wiyksze srodki 
w budzecie. 

• 	 Radny powiatowy Jan Kuc zapytal, czy wystypuj,!c 0 50% odszkodowania nie 
zamkniemy sobie drogi na pozostala sumy. 

• 	 Radny Krzysztof Gajowniczek stwierdzil, ze chcial zadac W6jtowi to sarno 
pytanie. Jego zdaniem powinnismy miec na pismie zapewnienie tego 
mecenasa, ze nasza taktyka jest sluszna i p6iniej mozemy domagac siy 
pozostalej kwoty odszkodowania. Zeby nie bylo tak dobrze, to musi tez 
stwierdzic, ze calej tej sytuacji mogloby w og6le nie byc, gdyby W6jt 
nalezycie sprawowal nadz6r nad t'! inwestycj,!. 

2. 	 W6jt wyjasnil, ze w sprawie remontu szkoly w Bojmiu takZe trzeba podj,!c juz 
konkretne decyzje. Tam trzeba zdj,!c dach i zrobic generalny remont. 
Trzeba zatem umiescic te roboty w przyszlorocznym budzecie i moze na 
wiosny uda siy rozpocz'!c prace. 

3. 	 Zlecono takZe przygotowanie dokumentacji na budowy oswietlenia ulicznego 
we wsi J6zefin. Powstalo tam juz duzo dom6w i istnieje potrzeba przedluzenia 
lamp ulicznych na calej dlugosci drogi do Wilczonka. 

4. 	 Jesli chodzi natomiast 0 ulicy Lesn,! w Kotuniu, to jesli dzisiaj przyjmiemy 
zmiany w planie budzetu, to roboty na tej ulicy wkr6tce siy rozpoczn'!. 

• 	 Sohys wsi Niechnabrz Rafal Biernacki stwierdzil, ze bardzo szybko wszystko 
siy teraz dzieje, tyle prac siy teraz prowadzi, ze az zal, ze wybory S,! raz na 4 



-------------- --

lata. M6wil Pan duzo 0 tym, co Pan zrobil, ale czyse tych prac zostala 
wykonana z funduszu solecki ego, a tym juz Pan nie wspomnial. 

• 	 W 6jt Slawomir Adamiak stwierdzil, ze srodki z funduszu solecki ego wchodzq 
w sklad budzetu gminy, a 0 takich srodkach przeciez m6wil. 

• 	 Soltys wsi Niechnabrz Rafal Biernacki kontynuujqc swoje wystqpienie 
stwierdzil, zeby W 6jt nie przypisywal sobie tych zaslug, bo gdyby nie 
mieszkancy wsi i fundusz solecki, to w niekt6rych wsiach nic by siy nie 
zrobilo. Pana zadaniem bylo tylko podpisanie odpowiednich dokument6w 
i sfinansowanie tych prac. Gdyby mieszkancy wsi nie zorganizowali siy, to Pan 
tego tez by nie wykonal, a tak przynajmniej cos w tych wsiach zrobiono. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Ad pkt. 4 
W6jt wyjasnil, ze projekt uchwaly dotyczy zmian w budzecie gminy na 2014 rok. 
Szczeg6lowe wyjasnienia zmian znajdujq w uzasadnieniu do uchwaly. 
Projekt uchwaly nie ma opinii Komisji Budzetu i Finans6w, poniewaz na jest 
ostatnim posiedzeniu nie bylo quorum. 

- Radny Michal Adamczyk zapytal dlaczego w uchwale budzetowej na remont 
drogi w Zeliszewie Duzym widnieje kwota 152.000 zl a w limitach wydatk6w 
jest to kwota 216.000 zl. Skqd ta r6znica? 

- Skarbnik Gminy Barbara Jonska wyjasnila, ze w dokumencie "limity 
wydatk6w" wskazana jest g6ma granica wydatk6w na ten cel, jak siy jednak 
okazalo roboty te udalo siy wykonae za znacznie mniejsze srodki. 

- Radny Artur Skwierczynski zapytal, co z drogq gminnq w Czamowyzu. 
Pamiytajak 4 lata temu stalismy obaj z Panem W6jtem i obiecywal Pan im 
drogq. Minyly 4 lata i nic, drogi nawet nie zaczyto robie, nawet dokument6w 
najej remont nie ma. Bardzo dobrze, ze teraz Pan zaproponowal budowy lamp 
w J6zefinie, Sq one tam potrzebne. Jesli nie udalo siy tej drogi zrobie 
wczesniej, to moze z tych srodk6w, co zostaly z Krzyska drogi, cos do 
Czamowyza by siy dostalo. 

- Radny Krzysztof Gajowniczek zaprotestowal, aby drogy powiatowq 

w Chlewiskach nazywae "jego drogq". Ta droga lezy w jego okrygu 

wyborczym, w jego miejscowosci, ale nie jest ona jego drogq. 


Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XLII278/20 14 w sprawie zmian 

w budzecie gmina na rok 2014. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 5 

W6jt wyjasnil, ze podjycie wczeSniejszej uchwaly spowodowalo zmiany w zapisie 

uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2014
2026. Szczeg6lowe objasnienia znajdujq siy w zalqczniku do projektu uchwaly. 




Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XLII279/2014 w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2014-2026. 

Uchwala zostala podjt;ta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Adpkt 6 

W6jt wyjasnil, ze jak co roku Starosta Siedlecki zaproponowal gminom podpisanie 

porozumienia w sprawie zimowego utrzymania dr6g powiatowych. Srodki finansowe 

Sq takie same jak w ubieglym roku. Jesli wydamy mniej, nie dostaniemy calej kwoty. 

Jesli zima bt;dzie bardziej surowa, mozemy ubiegae sit; 0 wit;ksze srodki. 


-	 Radny Krzysztof Gajowniczek zapytal, jakiej wielkosci Sq to srodki finansowe. 
- W6jt wyjasnil, ze takie same jak w poprzednim sezonie zimowym. Wtedy tez 

zimy niby nie bylo, ale jak przyszla, to w ciqgu dw6ch tygodni wyczerpaly sit; 
wszystkie srodki. P6zniej zawieralismy aneks do porozumienia i Pan Starosta 
dolozyl na trocht; pienit;dzy, nie wszystkie, ale zawsze to cos. Przeciezjak 
zasypie, to i tak gminy mUSZq odsniezae wszystkie drogi, bo ludzi nie 
interesuje kto to rna robie, chCq zeby byly przejezdne. 

Wit;cej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly Nr XLII280/2014 

w sprawie przyjt;cia do realizacji zadania powiatu z zakresu zimowego utrzymania 

dr6g powiatowych na terenie Gminy Kotun. 

U chwala zostala podj t;ta j ednoglosnie /za-13/ w glosowaniu j awnym. 


Ad pkt 7 

W6jt wyjasnil, ze sprawa dotyczy dzialki w Grt;zowie obok bylej masami Pana 

Kosiorka. Firma MASPOL chce na tej dzialce wybudowae zaklad. Wewidencji 

grunt6w jest to dzialka lesna a w rzeczywistosci na tej dzialce juz od dawna nie rna 

lasu. Chcq tq dzialkt; odrolnie na cele inwestycyjne. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XLII281120 14 w sprawie 

wyrazenia opinii w sprawie pozbawienia lasu charakteru ochronnego. 

Uchwala zostala podjt;ta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 8 

p.o. Kierownika Referatu Rozwoju Gminy daniel Polkowski wyjasnil, ze na terenie 
Gminy jest wiele prac melioracyjnych do wykonania, na kt6re sp61ki wodne nie majq 
srodk6w finansowych, natomiast gmina nie moze ich finansowae nie majqc do tego 
specjalnego pozwolenia. Prace te trzeba wykonae, zatem zostal przygotowany projekt 
uchwaly w sprawie udzielania dotacji sp61kom wodnym na prace remontowe. 

-	 Radny Artur Skwierczynski zapytal, a jakie roboty tu chodzi i czy na pewno 
bt;dq zrobione. 

- Daniel Polkowski wyjasnil, ze chodzi g16wnie 0 udraznianie urzqdzen 



melioracyjnych. Nie otrzymajq. dotacji jak prace nie bydq. odpowiednio 
udokumentowane i odebrane. Dotacjy rozlicza siy bardzo szczeg6lowo. 

- Radny powiatowy Jan Kuc wyjasnil, ze w Starostwie tez majq. srodki 
finansowe na takie cele. Jesli Gmina zdecyduje siy na takie prace, to powinna 
zlozyc odpowiedni wniosek do Starosty i moze otrzyma dotacjy. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczq.ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XLII282/2014 w sprawie 

ustalenia zasad udzielania sp6lkom wodnym dotacj i celowej, trybu postypowania 

w sprawie udzielania dotacji oraz sposoby jej rozliczenia. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 9 

W6jt wyjasnil, ze w projekcie nastypnej uchwaly chodzi 0 dzialky za budynkiem 

dawnego baru "Emilka" od strony tor6w kolejowych. Jest pozytywna opinia Komisji 

Rolnictwa w tej sprawie. 


- Radna Aneta Wysocka-Bat zapytala, czy dotyczy to calej szerokosci bazarku. 

- W 6jt wyjasnil, ze tylko tej czysci za barem. 

- Radny Michal Adamczyk wyjasnil, ze jest to transakcja wiq.zana. JeSli my to 


przejmiemy, to oni przekazq. nam uzytkowanie wieczyste czysci dzialek 
zajytych pod ulicy Kolejowq. w Kotuniu. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 
Przewodniczq.ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XLII283/2014 w sprawie 
nabycia przez Gminy Kotun prawa uzytkowania wieczystego nieruchomosci od PKP 
S.A. Oddzial Gospodarowania Nieruchomosciami w Warszawie. 
Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 10 

W6jt wyjasnil, ze sprawa dotyczy drogi w Lq.czce prowadzq.cej w stronq. tak zwanych 

"indyczami". Na odwrocie projektu uchwaly macie Panstwo tresc poprzedniej 

uchwaly, zatem zmiany bardzo latwo odczytac. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczq.ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XLII284/20 14 w sprawie 

zmiany uchwaly w sprawie przejycia prawa wlasnosci nieruchomosci na rzecz Gminy 

Kotun. 

Uchwala zostala podjytajednoglosnie /za-13/ w glosowaniujawnym. 


Ad pkt. 11 

W6jt wyjasnil, ze kolejny projekt uchwaly dotyczy poszerzenia dzialki, kt6ra stanowi 

dojazd do budynk6w mieszkanca wsi Zdzar. Z naszej dzialki wydzielony byl by tylko 

taki obszar, kt6ry zagwarantowal by mieszkancowi odpowiedni dojazd do 

zabudowan. W tej chwili dzialka, kt6ra on dojezdza do budynk6w ma zmiennq. 

szerokosc, kt6ra nie odpowiada wymiarom drogi dojazdowej. 


http:Przewodniczq.ca
http:Przewodniczq.ca
http:Przewodniczq.ca


- Radny Artur Skwierczynski zapytal czy jest to w koncu droga, czy dzialka. 
- Protokolujqca Elzbieta Jastrzybska wyjasnila, ze chodzi tu 0 dzialky, kt6ra dla 

mieszkanca stanowi drogy dojazdowq do jego posesji. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly Nr XLII285/2014 

w sprawie sprzedazy prawa wlasnosci cZysci nieruchomosci stanowiqcej mienie 

komunalne Gminy Kotun. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-131 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 12 

p.o. Kierownika Referatu Rozwoju Gminy w Urzydzie Gminy Kotun Daniel 
Polkowski wyjasnil, ze abysmy mogli w przyszlym roku skladac wnioski do 
Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej 
o wsp61finansowanie termomodemizacj i naszych budynk6w musimy posiadac 
zatwierdzony plan gospodarki niskoemisyjnej. Jesli radni przyjmq ten projekt 
uchwaly, to mozna wykonac taki plan przy wsp61finansowaniu ze srodk6w ochrony 
srodowiska w wielkosci 85% koszt6w wydatkowanych. Prosi 0 podjycie tej uchwaly. 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 
Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XLII286/20 14 w sprawie 
przyjycia srodk6w z Funduszu Sp6jnosci z Priorytetu IX - Infrastruktura 
energetyczna przyj azna srodowisku i efektywnosc energetyczna w ramach Dzialania 
9.3 - Termomodernizacja obiekt6w uzytecznosci publicznej - plany gospodarki 

niskoemisyjnej (PGN) (Konkurs nr 2/PO IiS/9.3/2013). 

Uchwala zostala podjytajednoglosnie /za-131 w glosowaniujawnym. 


Ad pkt. 13 
Przewodniczqca Rady poinformowala, ze wszyscy radni zlozyli w terminie wskazane 
oswiadczenia majqtkowe. Uwag do nich nie wniesiono. Poinformowala takZe 
radnych, ze przed wyborami odbydzie siy jeszcze jedna sesja, na kt6rej musimy 
podjqc sprawy podatk6w na przyszly rok. 

Ad pkt. 14 
- Radna Teresa Brusniak zapytala W6jta w imieniu Rodzic6w uczni6w 


z Rososzy, jakq decyzjy Pan W6jt podjql w sprawie pisma, kt6re zostalo 

zlozone odnosnie dowozenia. 


- W6jt wyjasnil, ze uczniom z Rososzy bezplatny dojazd nie przysluguje. 

Uczniowie z tej miejscowosci nigdy nie byli dowozeni, nie rozumie tego 

zqdania. 


- Radna Teresa Brusniak kontynuujqc swoje wystqpienia zapytala, dlaczego 
W6jt finansuje dojazd uczni6w z obwodu szkoly w Zeliszewie Podkoscielnym 
do Gimnazjum w Kotuniu, a nie chce Pan dowozic malych dzieci z Rososzy. 

- W6jt zaprzeczyl temu, aby finansowal dow6z gimnazjalist6w z Zeliszewa do 



Kotunia. Nie mozna rodzicom zabronic wyboru szkoly, w kt6rej maja siy uczyc 
ich dzieci, ale na pewno on za ich dojazd nie placi. Nie wie kto finansuje ich 
dojazd, ale na pewno nie Gmina. 
Soltys wsi Rafal Biernacki przeprosil W6jta za swojq wczesniejszq 
wypowiedz. Przyznal, ze nie powinna w niej znalezc siy kwestia 
przywlaszczania sobie jako W 6jtowi zaslug wykonania niekt6rych rob6t. 

- Soltys wsi Piellki Irena Mielczarek poinformowala, ze w zeszlym miesiqcu 
w ich okolicy mialy miejsce 4 bliskie spotkania z dzikami. Zapytala, czy 
Gmina nic nie moze zrobic z tym, aby takie sytuacje siy nie zdarzaly. Czy nie 
moze zlecac dodatkowych odstrzal6w na dziki. 

- W6jt wyjasnil, ze Gmina nie rna wplywu na ilosc dzik6w przewidzianych do 
odstrzalu przez mysliwych. Mozemy wnioskowac i to robimy, 0 wiykszy 
odstrzal, ale na niewiele siy to przydaje. 
Radny Kazimierz Chr6sciel wyjasnil, ze jako mysliwy, tez musi stwierdzil, ze 
zwiykszony odstrzal na dziki nie jest mozliwy. Jest wyznaczany coroczny limit 
i nie mozna go przekraczac. 

Wiycej glos6w w dyskusji i wolnych wniosk6w nie zgloszono. 

Ad pkt. 15 
Protok6l z poprzedniej sesji zostal przyjyty wiykszosciq glos6w Iza-12, wstrzymal 
siy-ll. Radnym wstrzymujqcym siy, byl radny nieobecny na poprzedniej sesji. 

Ad pkt 16 
Wobec wyczerpania porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Gminy Anita Drabarek 
podziykowala wszystkim za przybycie i udzial w sesji. Nastypnie zamknyla Obrady 
XLI Sesji Rady Gminy Kotun. 
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